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DONGEN - Misschien is het helemaal niet nodig om in Dongen een nieuw multifunctioneel centrum te bouwen. 
Tot die conclusie komt de CDA-fractie uit de Dongense gemeenteraad.  
 
De fractie schrijft dat – op verzoek van het collegeg van burgemeester en wethouders – in een reactie op een (extern) 
accommodatieonderzoek dat half november gepresenteerd is.  
 
Eerder vorig jaar schoot het nieuwe college een grootschalig plan voor een nieuwe accommodatie, te bouwen op de 
Josephlocatie, af. De externe onderzoekers kwamen vervolgens met vier varianten, waarvan de meest gewenste altijd nog 
uitgaat van een beperkte nieuwe accommodatie. 
 
Zoals de kaarten nu liggen, komt de CDA-fractie met een negental aanbevelingen.  
 
Een aantal daarvan ligt voor de hand: het moet allemaal passen binnen een realistisch financieel kader en de discussie over de 
Dongense accommodaties moet niet los gezien worden van de discussie over de gemeentelijke taken, die min of mee 
gelijktijdig gevoerd wordt. 
 
Tegelijkertijd zijn er wel een paar opmerkelijke aanbevelingen. Zoals: 'Vermijd zo mogelijk mono- gebruik van locaties." 
 
Fractievoorzitter André Vonk wil wel een voorbeeld noemen: "Harmonie Musis Sacrum repeteert volgens de eigen website zes 
uur en drie kwartier per week in hun gebouw. De rest van de week is dat gebouw niet in gebruik. Dat geldt voor meer 
accommodaties, ook buitensportfaciliteiten. Daar moeten we wat aan doen." 
 
Kritische noten wil de CDA-fractie ook kraken over het Kunstpodium, de muziekschool aan de Kerkstraat. Vonk: "Subsidieer je 
als gemeente muziekles voor kinderen tot 12 jaar, voor jongeren tot 18 jaar of voor iedereen tot bij wijze van spreken 80 jaar. Bij 
wat je overhoudt, dien je te bedenken dat de meeste lessen gegeven worden na vier uur 's middags. Dat is het moment waarop 
in Dongen alle scholen leegstaan. Kun je daar niet een combinatie maken, zo vragen wij ons af. Meer algemeen gezegd is onze 
aanbeveling dat er zo optimaal mogelijk gebruik moet worden gemaakt van bestaande accommodaties." 
 
De CDA-fractie wil dat er rekening gehouden wordt met het vrijkomen van de Koepelkerk en andere accommodaties. 
 
Een andere aanbeveling van de christen-democraten is dat er alleen ruimte moet worden geboden aan activiteiten die bij 
Dongen passen.  
 
André Vonk: "Je moet niet een zaal bouwen voor tweeduizend man publiek. Die ene keer in de zoveel tijd dat je zo'n zaal nodig 
hebt, moet je De Salamander gebruiken." 
 
De CDA-fractie noemt terwille van de leefbaarheid de beschikbaarheid van De Geubel in 's Gravenmoet en het jeugdcentrum in 
Dongen-Vaart 'essentieel'. 
 


